
Dz-07.0021.4.2024 

UCHWAŁA NR IV/51/2024 

RADY DZIELNICY VII ZWIERZYNIEC 

z dnia 29 lutego 2024 r. 

 

w sprawie uwag do wykonawstwa zakończonej inwestycji budowy ścieżki pieszo-

rowerowej wzdłuż ul. Księcia Józefa na odcinku od ul. Wioślarskiej do ul. Jodłowej 

w Krakowie. 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. g uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. Woj. 

Małopolskiego z 2021 r. poz. 6701), Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Wnosi się następujące uwagi do wykonawstwa zakończonej inwestycji budowy 

ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż ul. Księcia Józefa na odcinku od ul. Wioślarskiej do 

ul. Jodłowej w Krakowie: 

1) konieczna jest eliminacja znacznych szczelin, jakie występują pomiędzy elementami 

nawierzchni z kostki betonowej, w szczególności na odcinku między ul. Rybną 

a ul. Jodłową, 

2) konieczna jest eliminacja licznych zaniżeń w nawierzchni ścieżki z kostki betonowej, 

w których już teraz (na dwa miesiące po odbiorze) gromadzą się kałuże, 

3) konieczne jest usunięcie niebezpiecznego (zwłaszcza dla rowerzystów), słabo 

widocznego uskoku, występującego na całym przebiegu ścieżki, a wynikającego 

z różnicy płaszczyzn asfaltu oraz ścieżki z kostki betonowej; 

4) konieczne jest usunięcie (albo przeniesienie) bardzo niebezpiecznego słupa 

energetycznego znajdującego się na samym środku ścieżki rowerowej w bezpośrednim 

sąsiedztwie przejazdu przez ul. Rybną (po jej wschodniej stronie), 

5) wskazane jest wyeliminowanie odchyleń od pionu znacznej części nowo posadowionych 

latarni, 

6) konieczne jest pilne prawidłowe odmalowanie zastanego przed budową oznakowania 

poziomego (w miejscach, w których organizacja ruchu pozostaje niezmieniona) – m.in. 

przejścia dla pieszych przez ul. Księcia Józefa w rejonie skrzyżowania 

z ul. Benedyktowicza. 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

Witold Górny 

 

 

Uzasadnienie: 

Inwestycja budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż ul. Księcia Józefa na odcinku od ul. Wioślarskiej 

do ul. Jodłowej w Krakowie, jako jeden z trzech elementów szerszego założenia inwestycyjnego 

związanego z modernizacją ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż ul. Księcia Józefa, od lat stanowiła 



przedmiot żywego i systematycznego zainteresowania Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. Od przeszło 

kadencji, przedstawiciele Rady pozostawali w stałym kontakcie z kolejnymi urzędnikami 

nadzorującymi następujące po sobie etapy tej niełatwej inwestycji. 

Wykonane w drugiej połowie poprzedniego roku prace budowlane, z jednej strony bardzo cieszą 

(odpowiadają bowiem na istniejącą od lat dojmującą potrzebę inwestycyjną w tym zakresie), z drugiej 

jednak znacząco rozczarowują wątpliwą jakością i dokładnością wykonania. Sformułowane 

w niniejszej uchwale uwagi Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec stanowią – konsultowaną uprzednio 

telefonicznie z urzędnikiem nadzorującym wykonawstwo i odbiór przedmiotowego odcinka ścieżki -  

formę wyrazu Rady, w obliczu faktu, iż z uwagi na napiętość terminów (konieczność rozliczenia 

zadania w końcowych dniach 2023 roku) jej przedstawiciele nie zostali (w przeciwieństwie do odcinka 

od klasztoru ss. Norbertanek do Mostu Zwierzynieckiego) zaproszeni na odbiór zadania i nie mogli 

zgłosić na nim uwag do protokołu.  

Sygnalizowane nam liczne zastrzeżenia użytkowników wobec jakości wykonania ścieżki, których 

część konsumują ww. uwagi wynikają z faktu nieuwzględniania przez inwestora uwag Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec zawartych w uchwale nr XVI/171/2020 z dnia 18 lutego 2020 r., opiniującej projekt 

ścieżki (m.in. podnoszony w niej przez Radę postulat pogłębienia zatok autobusowych w celu 

zapewnienia płynności ruchu ul. Księcia Józefa, zestawiany z dokonanym bez konsultacji, a nawet bez 

poinformowania o tym fakcie Rady, całkowitym zlikwidowaniem zatoki przystanku pn. 

„Benedyktowicza” w kierunku centrum miasta) oraz z bardzo intensywnego tempa pozostawionych na 

ostatnią chwilę prac wykonawczych. Okoliczności te doprowadziły do wprawdzie terminowego 

i skutecznego, ale w znacznym stopniu wadliwego wykonania inwestycji. Licząc na determinację 

i konsekwencję inwestora w eliminacji choć części tych mankamentów, Rada Dzielnicy VII 

Zwierzyniec stanowi jak w § 1., wnosząc równocześnie o udzielenie pisemnej informacji co do 

realizacji bądź przyczyn niezrealizowania kolejnych z zawartych w przywołanym przepisie uwag. 


